
 

MOTION SKOTTNING AV INFARTER FRÅN PETER SUNDLÖF RIPFJÄLLET 

 

Datum: 01/29/2023 

Motionsrubrik: Skottning av infarter 

Bakgrund: Under ett möte med lantmäteriet 2019 så framkom det att skottning av 

infarter ej ingick i den gällande förrättningen för GA28. Denna fråga är 

viktig att utreda ur ansvarssynpunkt om en olycka skulle ske. 

Det beslutades under årsmötet 2022 att skottningen skulle ske som 

vanligt säsongen 22/23 men att stämman tillsatte en arbetsgrupp för 

"den långsiktiga" 

Förslag på 

åtgärd: 

Jag yrkar på att styrelsen redovisar resultatet av gruppens resultat. När 

man hade första mötet. Hur många möten man haft samt vilka 

myndigheter man varit i kontakt med? 

Konsekvenser: Viktigt att utröna vem som har ansvaret när man beordrar en 

entreprenör att skotta på ett område som ej ingår i förrättningen eller 

det finns skrivna kontrakt med. Vid exempelvis olycka eller förstörd 

egendom. 

Namn: Peter 

Efternamn: Sundlöf 

E-post: sundlof.peter@gmail.com 

 

 

STYRELSENS SVAR 

Stämman 2022 beslutade att en arbetsgrupp tillsätts och beslut tas på årsstämman 2023. 

Arbetsgruppen redovisar sitt arbete till stämman under punkt nr 10 på dagordningen. 

Styrelsen anser härmed att motionen besvarats 
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